
此为证书 CN22/00000699 译本 

下述组织 

北京芯驰半导体科技股份有限公司 

统一社会信用代码：91320191MA1WRJ1033 

注册地址：北京市北京经济技术开发区荣华南路 2 号院 1 号楼 26层 O1A. 01B. 01C. 02A. 02B 室

经营地址：中国北京市北京经济技术开发区荣华南路 2号院 1号楼 26层 O1A. 01B. 01C. 02A. 
02B 室 

的管理体系己经过审核，并被证明符合下述要求 

Iso 9001:2015 
所涉及的活动范围覆盖 

集成电路产品及其底层软件的设计开发；集成电路产品的外包生产管理 

该证书的有效期自 2025年 04 月 26日 至 2028 年 04 月 25日 并须经过符合要求的监督审核保持有效 

版本号 5．初始注册日期 2019年 04 月 26日 

在此范围内出具了多张证书，主证书编号为 CN22/00000699 

在其它场所实施的认证活动在后续页面上列出 

乙．对ot-a.i 

签署 

Liz Moran 
Business Manager 
SOS United Kingdom Ltd 

Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, C}I65 3EN, UK 
t +44 (0)151 350-6666 一 www. sgs. corn 

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站，vIw. cnca. gov. cn 上查询 

0005 

本文件是真实的电子版证书，仅供客户用于其商业用途。客户可自行打印，视同副本．本文件根据Terms and Conditions}SOS 

中认证服务通用条款的要求颁发．提请注意其中己包含的责任范围．赔偿和司法管辖事项。本文件受 SOS版权保护，任何未经授

权的对此文件的内容或外观的变更，伪造或篡改皆属非法． 

第 1 页共 2 页 



此为证书（iN22/O00O0699 译本，续 

北京芯驰半导体科技股份有限公司 

ISO 9001:2015 

版本号 5 

场所 

北京芯驰半导体科技股份有限公司 

统一社会信用代码：91320 19 1MA11'RJ1033 

注册地址：北京市北京经济技术开发区荣华南路 2号院 l 号楼 26层 01A、 O1B. O1C、 02A. 02B 室 

经营地址：中国北京市北京经济技术开发区荣华南路 2号院1号楼 26层 01k. O1B. O1C. 02k. 02B 室 

集成电路产品及其底层软件的设计开发 

上海励驰半导体有限公司 

统一社会信用代码：913 IO115MA1H9WO6XX 

注册地址：中国（上海）自由贸易试验区中科路 1750 号 1 幢 29和 30 层（产证楼层 25, 26层） 

经营地址：中国（上海）自由贸易试验区中科路 1750 号 1 幢 29, 30层 

集成电路产品及其底层软件的设计开发；集成电路产品的外包生产管理 

南京芯驰半导体有限公司 

统一社会信用代码：91320 19 1MAD44CCF8Y 

注册地址：南京市江北新区研创园星火路 17 号创智大厦 B座 15层 

经营地址：中国江苏省南京市江北新区研创园星火路 17 号创智大厦 B座 15层 

集成电路产品及其底层软件的设计开发；集成电路产品的外包生产管理 

ooI 

本文件是真实的电子版证书，仅供客户用于其商业用途．客户可自行打印：视同副本．本文件根据Terms and Conditions}SGS 
中认证服务通用条款的要求颁发。提请注意其中已包含的责任范围，赔偿和司法管辖事项．本文件受 SGS版权保护．任何未经授
权的对此文件的内容或外观的变更，伪造或篡改皆属非法． 
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Certificate CN22/00000699 

The management system of 

Beijing SemiDrive Technology 
Corporation 

Unified Social Credit Code: 91320191MA1WRJ1033 
Business RegistrationAddress: Room 01N01B/01C/02A/02B, Floor26, Building 1, 
Courtyard 2, RonghuaSouth Road，日e中ng曰：onomic and 丁echnolo创cal Development Zone, 
Be咖gC心 

Business Operation Address: Room O1A/01B/01C/02A102B, Floor 26, Building 1, Courtyard 2, 
RonghuaSouth Road, Beijing Economic and Technological Development Zone, Beijing City, P.R. 
Ch旧a 

has been assessed and certified as meeting the requirements of 

ISO 9001 :2015 

For the following activities 

Design and development of integrated circuit products and their underlying software; Outsourcing 
production management of integrated circuit products 

This certificate is valid from 26 April 2025 until 25 April 2028 and remains valid su切ed to satisfactory surveillance audits. 

Issue 5. Certified since 26 April2019 
Multi阎e certificates have been issued for this scope, the main certificate is numbered CN22/00000699 

Certified activities performed by additional sites are listed on subsequent pages. 

乙．/l/701-c4句 

Authorised 即 

Liz Moran 
日usiness Manager 
SGS United Kingdom Ltd 

Rossmore 日usiness Park, Ellesrnere 户ort, Cheshire, C日65 3任N,UK 

1+44(0)151 350-6666 - www.sgs.com  

下he certification information can be verified on the web site of Certification and Accreditation 八.dministration of the 尸eople's Republic of 
China w'w.cnca.gov.cn 

0005 

Thiedocunrentie an aulhenic etecbon〔 certificate for client busisess purposes use only. Printed vemion of the elecbonic certificate are permitted and wil be onnsidered as acopyTfos 
document is issued 切 tie Company subject to SGS General Condi如flu 01 ceruitcaton services availabto on 祀rmS and C0ndruons I Sui.A0entoDn is drmwn to me lrrntason olliatol呀 

indermiificaion and 拟 risdicbonal clauses conlained thereis. This document is 印yrighi protected and any un autronzed alteralten. 他igeryor 怕Isitcaton川魄 content or appearance or 
this document is unlawbul. 
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Certificate 0N22100000699, continued 

Beijing SemiDrive Technology 
Corporation 

ISO 9001 :2015 

Issue5 

Sites 

Beijing SemiDrive Technology Corporation 
Unified Social Credit Code: 91320191MA1WRJ1033 
Business Registration Address: Room O1NO1BIO1CIO2NO2B, Floor 26, Building 1, Courtyard 2, RonghuaSouth Road, 
Beijing Economic and Technological Development Zone, Beijing City 
Business Operation Address: Room O1A/01BIO1 C/02A/02B, Floor 26, Building I. Courtyard 2, RonghuaSouth Road, 
Beijing Economic and Technological Development Zone, Beijing City, P.R. China 

Design and development 拼 integrated circuit products and their underl功ng software 

Shanghai UniDrive Technology Ltd. 
Unified Social Credit Code: 91310115MA1 H9WO6XX 
Business Registration Address: Floor 29/30, Building 1, No. 1750 Zhongke Road, China (Shanghai) Pilot Free Trade 
Zone (Property certificate floor 25/26) 
日usiness Operation Address:日oor 29130,日uilding 1, No. 1750 Zhongke Road, China (Shangha0 户ii以Free 下rade Zone, 
P.R. China 
Design and development of integrated circuit products and their underlying software; Outsourcing production 
management of integrated circuit products 

Nanjing SemiDnve Semiconductor Co., Ltd. 
Unified Social Credit Code: 91320191 MAD44CCF8Y 
日usiness Registration Address: Floor 15,日lock日盯Chuangzhi日uilding, No. 17Xinghuo Road,丫anchuang 户ark, 
Jiangbei New District, Na川ing City 
Business Operation Address: Floor 15, Block B 叮Chuangzhi Building, No. 17 Xinghuo Road, Yanchuang Park, Jiangbei 
New Distiict, Na川ing City, Jiangsu Province, P.R. China 

Design and development of integrated circuit products and their underlying software; Outsourcing production 
management of integrated circuit products 

 

:‘乙胜 
0KAs 

 

 

5005 

 

This document is an authentic elecbonb certificate 放Cherir business purposes use only. Printed verses of the eleoSonic certificate are permitted and will be considered as a copy.刀、‘ 

document is issued 勿 the Company subject is SGS General Conditions of certification services available on Terms and Condition引SGS. AtteirWn is drawn so tie sirrisalson Otlainirsy,, 
ndemedealion ersic pnsdicfional clauses conlaiced therebi. This documentiscopiTi9ht protected and any unautnonzed atreralmn. sorgery orlatiurrcason 0曰爬 contins or a即earance or 

this docurnentisunlawthl. 
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此为证书 CN22/00000699. 01 译本 

北京芯驰半导体科技股份有限公司 

南京芯驰半导体有限公司 
统一社会信用代码：9132019工MAD4ICCF8Y 

注册地址：南京市江北新区研创园星火路 17 号创智大厦 B座 15层 
经营地址：中国江苏省南京市江北新区研创园星火路 17 号创智大厦 B座 15层 

依据主证书 CN22/00000699 中规定的管理体系己经过审核，并被证明符合下述要求 

Iso 9001:2015 
所涉及的活动范围覆盖 

集成电路产品及其底层软件的设计开发；集成电路产品的外包生产管理 

该证书的有效期自 2025年 04 月 26日至 2028年 04 月 25日并须经过符合要求的监督审核保持有效 

版本号 5. 

此证书的有效性取决于主证书的有效性． 

乙。对oi-e'句 

签署 

Liz Moran 
Business Manager 
SGS United Kingdom Ltd 

Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CI-165 3EN, 山（ 

t +44 (0) 151 350-6666 - 55w. sgs. corn 

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 555. cnca. gov. cn 上查询 

0005 

本文件是真实的电子版证书，仅供客户用于其商业用途．客户可自行打印．视同副本。本文件根据Terms and Conditions}SGS  昆

中认证服务通用条款的要求顽发．提请注意其中已包含的责任范围，赔偿和司法管辖事项．本文件受 SGS版权保护．任何未经授 

权的对此文件的内容或外观的变更，伪造或篡改皆属非法・ 自 
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Certificate CN22/00000699.O 1 

Beijing SemiDrive Technology 
Corporation 

Nanjing SemiDrive Semiconductor Co., Ltd. 
Unified Social Credit Code: 91320191 MAD44CCF8Y 
Business Registration Address: Floor 15, Block B of Chuangzhi Building, No. 17 Xinghuo 
Road,Yanchuang Park, Jiangbei New District, Na丙ing C心 

Business Operation Address:日oor 15，日lock日 of Chuangzhi日uilding, No. 17 Xinghuo Road, 
Yanchuang Park, Jiangbei New District, Na司ing City, Jiangsu Province, P.R. China 

Has been assessed under the management system of the certified organisation defined in the main 
certificate CN22/00000699 as meeting the requirements of 

Iso 9001 :2015 
For the following activities 

Design and development of integrated circuit products and their underlying software; Outsourcing 
production management of integrated circuit products 

This certificate is valid from 26 April 2025 until 25 April 2028 and remains valid su切ect to satisfactory surveillance audits. 

Issue 5 
The validi钾 of this certificate depends on the valid呼 of the main certificate. 

乙 Moroi 

Authorised 勿 

Liz Moran 
日usiness Manager 
SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore日usiness Park,曰lesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK 
1+44(0)151 350-6666 - www.sgs.com  

下he certification information can be verified on the web Site of Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of 
China www.cnca.gov.cn  

0005 

docunmntis issued by tire Conany subject to SGS General Conditions of cer黑n services availabic on Terms and Coniabons I SGS. Attentian is drawn to the limitation of liability,indemnification and jurisdictional ciasses cenlained thersia, Thia docenwnt te copyright protected and any unauthortaed alteraton, forgery or fabifcaton of the contentce appearance of 
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此为证书 CN22/00000699. 02 译本 

北京芯驰半导体科技股份有限公司 

上海励驰半导体有限公司 
统一社会信用代码：913!O115MA1H9WO6XX 

注册地址：中国（上海）自由贸易试验区中科路 1750 号 1 巾童 29和 30层（产证楼层 25. 26层） 
经营地址：中国（上海）自由贸易试验区中科路 1750 号 l 幢 29, 30层 

依据主证书 CN22/00000699 中规定的管理体系己经过审核，并被证明符合下述要求 

Iso 9001:2015 
所涉及的活动范围覆盖 

集成电路产品及其底层软件的设计开发；集成电路产品的外包生产管理 

该证书的有效期自 2025年 04 月 26日至 2028年 04 月 25日并须经过符合要求的监督审核保持有效 

版本号 5. 

此证书的有效性取决于主证书的有效性． 

乙。对or'句 

签署 

Liz Moran 
Business Manager 
SGS United Kingdom Ltd 

Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, 0165 3E凡 UK 

t +44 (0) 151 350-6666 - www. sgs. coin 

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 www. cnca. go". cn上查询 

 

uKAs 
MAN八‘〔M〔N丁 

S丫STEMS 

 

 

00Q5 

 

本文件是真实的电子版证书，仅供客户用干其商业用途。客户可自行打印，视同副本．本文件根据Terms and Conditions}SGS 

中认证服务通用条款的要求颁发．提请注意其中己包含的责任范围，赔偿和司法管辖事项。本文件受 SOS版权保护，任何未经授

权的对此文件的内容或外观的变更，伪造或篡改皆属非法。 
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Certificate CN22100000699.02 

Beijing SemiDrive Technology 一 

Corporation 

Shanghai UniDrive Technology Ltd. 
Unified Social Credit Code: 9131O115MA1H9WO6XX 
Business Registration Address: Floor 29/30, Building 1. No. 1750 Zhongke Road, China 
(Shangha0Pilot Free Trade Zone (Property certificate floor 25/26) 
Business Operation Address: Floor 29/30, Building 1, No. 1750 Zhongke Road, China (Shanghai) 
Pilot Free Trade Zone, P.R. China 

Has been assessed under the management system of the certified organisation defined in the main 
certificate CN22/00000699 as meeting the requirements of 

ISO 9001 :2015 
For the following activities 

Design and development of integrated circuit products and their underlying software; Outsourcing 
production management of integrated circuit products 

This certificate is valid from 26 April 2025 until 25 April 2028 and remains valid su切ect to satisfactory surveillance audits. 

Issue 5. 

The validi妙 of this certificate depends on the valid勺of the main certificate 

乙。对o t- 句 

Authorised by 
Liz Moran 
日usiness Manager 
SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore日usiness Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK 
t+44(0)151 350-6666 - www.sgs.com  

下he certification information can be verified on the web site of Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of 
China www.cnca.gov.cn  

seas 

document it issued by the Company subjecl to SGS General Conditions of certitcaton serwces available on Terms and Conditions  I SGS. Attention is drawn to the; irritation of totality,
indemnikation mid iurisdictiseal clauses contained therein. This document is copynghtprotecled and anyunaothonzed alteration, forgery or fislaitcation of the content or appearance of 
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此为证书（二N22/0O000699. 03 译本 

北京芯驰半导体科技股份有限公司 

统一社会信用代码：91320 19 1MA 1l'RJ 1033 
注册地址：北京市北京经济技术开发区荣华南路 2号院 1 号楼 26层 O1A.. OiL O1C.. 02A, 02B 室 
经营地址：中国北京市北京经济技术开发区荣华南路 2号院 1 号楼 26层 O1A. 018.. O1C. 02A. 
028室 

依据主证书 CN22/00000699 中规定的管理体系已经过审核，并被证明符合下述要求 

Iso 9001:2015 
所涉及的活动范围覆盖 

集成电路产品及其底层软件的设计开发 

该证书的有效期自 2025年 04 月 26日至 2028 年 04 月 25日并须经过符合要求的监督审核保持有效 

版本号 2. 
此证书的有效性取决于主证书的有效性． 

乙．4/10/-ak? 

签署 

Liz Moran 
Business Manager 
SGS United Kingdom Ltd 

Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK 
t +44 (0) 151 350-6666 - 5mw. sgs. corn 

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 www. CnCa. gov. cn 上查询 

0005 

本文件是真实的电子版证书，仅供客户用于其商业用途。客户可自行打印，视同副本。本文件根据Terms and Conditions}sGs 

中认证服务通用条款的要求颁发．提请注意其中已包含的责任范围，赔偿和司法管辖事顶．本文件受 sGs版权保护，任何未经授

权的对此文件的内容或外观的变更，伪造或篡改皆属非法。 
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Certificate CN22100000699.03 

Beijing SemiDrive Technology 
Corporation 

Unified Social Credit Code: 91320191 MA1 WRJ1 033 
Business Registration Address: Room O1NO1B/01C/02A/02B, Floor 26, Building 1, 
Courtyard 2, RonghuaSouth Road, Beijing Economic and Technological Development Zone, 
Beijing C心 

Business Operation Address: Room 01A/O1B/01C/02A/02B, Floor 26, Building 1, Courtyard 2, 
RonghuaSouth Road．日e小ng 任conomic and 丁echnological Development Zone, Be中ng City, PR 
C卜泊a 

Has been assessed under the management system of the certified organisation defined in the main 
certificate CN22/00000699 as meeting the requirements of 

ISO 9001 :2015 
For the 亿Ilowing activities 

Design and development of integrated circuit products and their underlying software 

This certificate is valid from 26 April 2025 until 25 April 2028 and remains valid su切ect to satisfactory surveillance audits. 

Issue 2. 

The validi钾 of this certificate depends on the validity of the main certificate 

乙。对产次句 

Authorised 勿 

Liz Moran 
日usiness Manager 
SGS日nited Kingdom以d 
Rossmore日usiness Park, Ellesmere Pc氏 Cheshire, CH65 3EN. UK 
t+44(0)151 350-6666 - www.sgs.com  

丁he certification information can be verified on the web site of Certification and Accreditation Administration of the Peo刘es Republic of 
China wW.cnca.gov.cn  

・的s 

角b document ban authentic electionic certificate for Ctient business pulposes use ot你 punted version of tue elecbonic certificate are permitted and will be considered as a copy. lids 

docunientis issued by tie Conany subject to SGS General Conditions of cerfiltcation semices availabte art Terms and Conditions I SGSAttendsn is drawn to the Im 咒 of liobdity,inderuwtiflcation and rrbdiotionaI douses contained therem. Thu document is copynghl protected and any unauthored alteration. forgenu or fabification of the content or appearance of 
Page 1川 


	Page 1
	Page 2
	Page 3
	Page 4
	Page 5
	Page 6
	Page 7
	Page 8
	Page 9
	Page 10

